
Protok6l Nr 12l 2016
XII sesja Rady Miejskiej w Czlopie

z dnia 16 marca 2016 roku
Sesja nadz*yczajna

Rozpoczgcie obrad godz. 9oo

Obecni na sesji radni Rady Miejskiej oraz zaproszeni go6cie wg zal4czonych do
protokolu list obecnoSci ( zal. Nr I i 2 )

Porzqdek obrad XII sesji Rady Miejskiej - sesja nadzwyczajna jak ni2ej:

l.Sprawy organizacyjne.
a) otwarcie sesji,
b) stwierdzeniequorum,
c) przyjgcie porz4dku obrad.

2. Podjgcie uchwal w sprawie:

2.l.przyjgcia ,,Strategii Ronvoju i Promocji Gminy Czlopanalata 2016- 2023" .
2.2.zmian w budZecie Miasta i Gminy Czlopa na 20I6t.

3. Zakohczenie obrad sesji.

Ad.1 a, b, c, otwarcie sesji,

Przewodnicz4cy Rady Miejskiej Pan Zbigniew Tyrnecki otworzyl obrady XII
sesji tej kadencji Rady Miejskiej serdecznie przywital radnych, Pana
Burmistrza, Z-ca Burmistrza i Pani4 Skarbnik.

stwierdzenie quorum

Na podstawie listy obecnodci Przewodnicz4cy Rady Miejskiej Pan Zbigniew
Tymecki stwierdzil quorum. Na stan og6lny 15 radnych - obecnych jest 13
radnych. Nieobecni Radni to Pan Miroslaw Nowak i Pani Lucyna Witkowska.
Wobec stwierdzonego quorum Rada Miejska moze podejmowai prawomocne
decyzje.

c)prryjgcie porzqdku obrad

Pan Zbigniew Tymecki Przewodniczqcy Rady Miejskiej przedstawil porz4dek

obrad XII sesji Rady Miejskiej ( sesja nadzwyczajna ) i zwr6cil sig z p)'taniem
czy radni majq uwagi do porz4dku obrad.
Wobec braku uwag Pnewodnicz1cy poddal porzqdek obrad pod glosowame.



W glosowaniu udzial
Za
Przeciw
Wstrz;'rnalo sig -

wziglo 13 radnych.
13 radnych
0 radnych
0 radnych.

Porz4dek obrad zostal przyjgty jednoglodnie.

Ad 2. Podjgcie uchwal w sprawach:

2.1. Pa'n Zbigniew Tymecki Przewodnicz4cy Rady Miejskiej przedstawil
projekt uchwaly w sprawie przyjgcia ,,Strategii Rozwoju i Promocji Gminy
Czlopa na lata 2016- 2023".
Poinformowal, iz projekt uchwaly radni otrzymali w materialach na sesjg.
kt6ry byl pzeanalizowany wczoraj na wsp6lnym posiedzeniu Komisji Rady
tj.: Komisji Rolnictwa, Rozwoju Gospodarczego, Budzetu i Finans6w, Komisji
Rewizyjnej oraz Komisja O6wiaty, Kultury, Sportu , Zdrowia i Infrastruktury
Spolecznej. Jednoczeinie podkre6lil, iz Radni wnie6li uwagi do powyzszego
dokumentu i prosili o naniesienie poprawek. Wyja6nil, 2e naleLy mret
SwiadomoSi, ze gdy juz zoslanie przez Radg podjgta uchwala w sprawie
pnylgcia ,,Strategii i Promocji Gminy Czlopa na Iata 2016-2023" to juz po
glosowaniu nie moZna w tym dokumencie nanosii 2adnych poprawek bez
zgody Rady. W nvi4zku z poryzszym stawia pyanie czy zostaly one juz

naniesione w opracowanym dokumencie jakim jest stmtegia.
Pan Pawel Skrzeczkowski Zca Burmistrza Miasta i Gminy Czlopa
odpowiadaj4c poinformowal,2e ,,Strategia Rozwoju i Promocji Gminy Czlopa
na lata 2016-2023" jest najwa2niejszl'm dokumentem strategicznym omz
planistycznym w oparciu o kt6ry gmina bqdzie realizowala kierunti rozwoju
i promocji, a takze cele do osi4gnigcia w perspektywie lat2016-2023.
Jednoczednie zaznaczyl,Ze uwagi radnych zostaly naniesione w strategii a ona
jest potrzebna po to Zeby pozyskai fundusze unijne na inwestycje w gminie.
Pan Zbigniew Tymecki Przewodnicz4cy Rady Miejskiej zwr6cil uwagq na
zapis w strategii, kt6rego brzmienie jest nast9pujqce: Funkcjg Instllucji
Zarzqdzajqcej i koordynuj4cej realizacjg Strategii Rozwoju i Promocji Gminy
Czlopa na lata 2016 2023 bgdzie pelnil Urz4d Miasta i Gminy w Czlopie",
a n;stgpnej shonie jest napisane ,,OdpowiedzialnoSi za tealizacjg zadatt

wynikaj4cych ze strategii bgd4 ponosii: Burmistrz Cztopy oraz podlegle mu
jednostki organizacyjne i po szczeg6lne wydzialy w Urzqdzie Miasta i Gminy "'
IJwaza, ze taki zapis jest niezgodny z liter4 prawa i powinien by6 zmieniony
Pan Radny Zbyszek Slusarski zabieraj4c glos uwa2a, ze ten dokurnent nalezy
przyjqt dzisial w takim brzmieniu jak jest. Stwierdza" ze $ 2 uchwaly brzmi:

,,Wykonanie uchwaly powierza si9 Butmistrzowi Miasta i Gminy Czlopa" co
jest r6wnomacme, ze Rada poleci zarzqdzanie i odpowiedzialno66 za

wykonanie tego dokumentu Burmistrzowi co zdaniem radnego jest zgodne

z prawem. Ponadlo zamaczyl, 2e z tego co m6wi Pan Przewodniczqcy to

wynika, iz Rada mialaby odpowiadai za zuzqdzanie tym dokumentem' Pan

Radny uwaza. ze to wladnie Rada zleca realizacjq tego dokumentu



Burmistrzowi, a powinno by6 napisane, 2e wykonanie strategii bqdzie podtegala
ocenie Rady na przyklad w okresach rocmych. W6wczas obowi4zkiem Rady
bgdzie co roku si9 przyjrzet jak dokument bgdzie realizowany i ewentualnie
nanosii w nim poprawki, a nie bra6 na siebie, ze to Rada jest odpowiedzialna
za wykonanie tego dokumentu. Uwaza, Ze Burmistrz jest zarz4dcT i wykonawc4
tego dokumentu.
Pan Zbigniew Tymecki Przewodnicz4cy Rady Miejskiei stawia pytanie czy
strategia zostala skonsultowana z adwokatem poniewa2 ma w4tpliwoSci czy

funtcjg koordynuj qc4 i zarz4dza14c4 oraz wykonawc4 robi ta sama osoba.
Ponadto zwr6cil uwagg na zapis w uzasadnieniu do uchwaly kt6ry brzmi:

,,W *yniku tego postgpowania zapewniono mozliwosi udzialu spoleczeistwa
w opracowaniu wyZej wymienionego dokumentu m.in. poprzez: ankietq oraz
udostgpnienie go w dniach od I pazdziemika 2015r. do 30 listopada 2015 r. w
formie zapisu elektronicznego na stronie intemetowej Gminy, zapewniajqc
mo2liwoSi skladania uwag i wniosk6w do tych dokument6w: osobiScie
w siedzibie Urzgdu Miasta i Gminy w Czlopa lub drog4 elektroniczn4." Pan
Przewodnicz4cy stwierdza, ze jest to ewidentna nieprawda.
Pan Pawel Skrzeczkowski Z-ca Burmistrza Miasta i Gminy Czlopa
zabierajqc glos stwierdzil, 2e wczoral radni wprowadzili w analizowanym
projekcie 74 poprawki z czego 72 jest juL naniesione i wpisane w poszczeg6lne
punkty w tym dokumencie. PodkeSlil, Ze dynamika podpisywania umciw

narzucona przez lJrzqd Marszalkowski w Szczecinie zmvsza nas do takiego
poSpiechu.
Pani Ratlna Joanna Jastrz€bowska zabierajqc glos zwr6cila uwagE, ze
wsp6lne posiedzenie wszystkich komisji Rady Miejskiej w Czlopie sprowadzalo
sig do tego aby radni mogli zwr6cii uwag9 na zapisy w tej strategii, kt6rc
zawierajq blgdy i tak to uczyniono wczonj. Uwaz4ze to chyba nie jest nic
zlego. Tym bardziel, 2e jak sam Pan Pawel Skrzeczkowski z-ca Burmistrza
powiedzial wczoraj, ze jest zadowolony za zalwaZone nieScislo3ci w tym
dokumencie i podzigkowal radnym za cenne uwagi oraz obecnoS6 na tym
posiedzeniu.
Zwr6cila uwagg na fakt, 2e gmina za opracowanie strategii zaplacila firmie
18.450,00 zlotych co nie jest ma14 kwot4 i stwierdzila, ze wszystkie dane
zawafte w tym dokumencie powinny byi aktualne i wa2ne.
Pan Radny Lech Mqdry zabteral4c glos zwr6cil uwagq aby na przyszloS6 nie

byly dokumenty robione w takim po5piechu, poniewa2 s? to wazne sprawy
i Rada chcialaby nad tym popracowa6 wsp6lnie i w dobrym celu.
Po dyskusji Pan Zbigniew T)'mecki Przewodnicz4cy Rady Miejskiej zwr6cil
sig z pyaniem czy radnl maj4 jeszcze pylaria b4di uwagi do w/w projektu
uchwaly.
Wobec braku innych pl4an i uwag do przedloZonego projektu uchwa{y
Przewodnicz4cy Rady Miejskiej w Czlopie stwierdzil, ze wieruy iZ wszystkie
poprawki, kt6re radni wniesli zostaly naniesione i poddal go pod glosowanie'

W glosowaniu udzial wziglo 13 radnych.
ZapodjEciem -
Pzeciw

12 radnych.
0 radnych.



Wstzymal si9 - l radny.
Uchwala Nr XII/100/2016 zostala podjgta wigkszoSci4 glos6w i stanowi
zalqcznik Nr 3 do niniejszego protokolu.
2.2. Kolejny projekt uchwaly przedstawiony przez Pana Zbigniewa
Tymeckiego Przewodnicz4cego Rady Miejskiej dotyczy zmian w budzecie
Miasta i Gminy Czlopa na 2016r.
Poinformowal, 2e projekt uchwaly wraz z uzasadnieniem radni otrzymali
w materialach na sesjg i w zwi4zku z powyzszym zwraca sig z pytaniem czy
radni majq pytania b4dZ uwagi do w projektu uchwaty?
W tyrn miejscu glos zabrala Pani Zofia Wach Skarbnik Miasta i Gminy Czlopa
informuj4c, i2 konieczne jest zabezpieczenie wkladu wlasnego w kwocie
211 450,00 zl na realizacjg projektu pn. ,,Wsparcie systemu ratownictwa w
Wojew6dztwie Zachodniopomorskim poptzez zakup samochod6w otaz
w)posazenia dla Ochotniczych StrazT Pozamych"- zakup samochodu dla OSP
w Czlopie.
Wobec braku uwag do przedlozonego projektu uchwaly Przewodnicz4cy Rady
Miejskiej w Czlopie poddal go pod glosowanie.
W glosowaniu udzial wziglo 13 radnych.
Zapodjgciem -
Przeciw
Wstrzymalo sig -

13 radnych.
0radnych.
0 radnych.

Uchwala Nr XV/l0 612012 zost a podjgta jednoglodnie i stanowi zalqcznik Nr 4
do niniej szego protokolu.

Ad 3.Zakohczenie obrad sesji.
W zwi4zku z wyczerpaniem porz4dku dziennego posiedzenia Przewodnicz4cy
Rady Miejskiej w Czlopie Pan Zbigniew Tymecki zamh4l obrady.
Zakolrczenie obrad godz. 920,

Protok

Elzbi


